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Verslag Algemeen Bestuur 
           
Bijeenkomst : Vergadering Algemeen Bestuur  
Datum : woensdag 13 september 2023 
Plaats : GGD Drenthe 
 

Aanwezig: 
De heer R. Wanders -  gemeente Emmen - voorzitter  
De heer A. Smit - gemeente Assen  - vice-voorzitter 
Mevrouw A. Van Tongeren - gemeente Borger-Odoorn -  lid (ABO Jeugd) 
De heer M. Turksma - gemeente De Wolden - lid 
Mevrouw N. Houwing  - gemeente Aa en Hunze  - lid, vervanging B. Luinge 
De heer J. Huizing  - gemeente Coevorden - lid, vervanging J. Slomp (ABO Jeugd) 
De heer M. Tuit - gemeente Hoogeveen  - lid 
Mevrouw J. Bos -  gemeente Meppel -  lid (ABO Jeugd) 
De heer R. Schans - gemeente Midden-Drenthe - lid 
De heer M. Ririhena -  gemeente Tynaarlo - lid (ABO Jeugd) 
 
De heer H. Kox - GGD Drenthe - directeur 
De heer F. Strijthagen - GGD Drenthe - directeur a.i. 
De heer G. Meijer - GGD Drenthe - directiesecretaris 
De heer S. de Jong - GGD Drenthe - controller 
Mevrouw R. Wiekamp - GGD Drenthe -  managementsecretaresse 
 
Aanwezig m.b.t. agendapunt 12.: 
Mevrouw J. Waaijer  - begeleider pilots 
Mevrouw E. van der Weele  - voormalig projectleider GHNT 
De heer J. Broekema  - gemeente Assen - ABO Jeugd (online) 
 
Afwezig m.k.: 
De heer B. Luinge - gemeente Aa en Hunze - lid 
De heer J. Slomp -  gemeente Coevorden -  lid  
De heer A. Wekema -  gemeente Noordenveld - lid (ABO Jeugd) 
De heer J.T. Boonstra -  gemeente Westerveld - lid (ABO Jeugd) 
Mevrouw K. ten Brink  - gemeente Aa en Hunze - ABO Jeugd 
De heer J. Westendorp  - gemeente Hoogeveen - ABO Jeugd 
De heer D. Bouwman  - gemeente Midden-Drenthe - ABO Jeugd 
Mevrouw D. Leal  - gemeente Emmen - ABO Jeugd 
 

 
 
1. Opening en vaststellen agenda 

De voorzitter opent de vergadering en heet in het bijzonder Ferdinand Strijthagen welkom. 
Agendapunt 6 wordt eerst behandeld. Agendapunt 12 wordt vanaf 13.45 uur behandeld in het  
bijzijn van de beschikbare ABO Jeugd leden. 

 
Voor het overige wordt de agenda vastgesteld.  
 



 

Pagina 2 

 

6. Benoeming dhr. F. Strijthagen als DPG a.i.   
 
Besluit | Het AB besluit conform het onderstaande: 
 

1. Het AB GGD Drenthe stemt in met de benoeming van Ferdinand Strijthagen als Directeur 
Publieke Gezondheid a.i. voor de periode 15 september 2023 tot 1 januari 2024 (met de 
mogelijkheid tot tijdelijke verlenging indien de nieuwe DPG in deze periode nog niet is 
benoemd). 

2. Concept verslag AB-vergadering d.d. 19 april 2023 
Het verslag wordt vastgesteld. 

 
3. Ingekomen stukken 

De ingekomen stukken worden voor kennisgeving aangenomen. 
 
4. Uitgaande stukken 

De uitgaande stukken worden voor kennisgeving aangenomen. 
 

5. Mededelingen 
 
Mondelinge mededelingen: 
 
- AB hei-ochtend 20/10/23: mevrouw Van Tongeren en de heer Ririhena nemen deel  
 aan de voorbereiding van de agenda. Hiertoe wordt een afspraak gemaakt. 
 
- Werving DPG: dit vindt plaats via bureau Roel Jasper. Naast het DB sluit de heer Schans, 

vanuit het AB, aan in de selectiecommissie. 
 

12. Terugkoppeling evaluatie pilots GHNT i.a.v. Jolanda Waaijer en Els van der Weele 
De voorzitter geeft een korte inleiding. Terugkoppeling heeft plaatsgevonden in het DB.  
Naar aanleiding hiervan, heeft het DB verzocht tevens een terugkoppeling te geven in het AB en 
hierbij de ABO Jeugd leden uit te nodigen. 
 
Aan de hand van een presentatie geven mevrouw Van der Weele en mevrouw Waaijer een 
samenvatting van de evaluatie. 
 
De pilots zijn inmiddels afgerond en de resultaten en de aanbevelingen bekend. De evaluatie 
heeft aangetoond dat de pilots succesvol zijn geweest en dat er verbeteringen zijn gerealiseerd 
in het sneller interveniëren bij meldingen en in de samenwerking en delen van informatie tussen 
betrokken ketenpartners. Op basis van deze evaluatie worden nu voorstellen uitgewerkt voor 
een vervolg, waarbij implementatie van de verbeteringen Drenthe breed en de 
doorontwikkeling van de transitie van VTD centraal staan. Dit vraagt het nodige in zowel 
attitude en gedrag als in nieuwe competenties van de medewerkers bij VTD.  
 
De voorzitter geeft aan dat hier een bestuurlijk vraagstuk ligt dat de governance discussie raakt, 
maar de DPG heeft daar ook een rol in. Ondertussen zijn we nog niet zo ver en ligt er wel een 
evaluatie van de pilots en een voorgesteld besluit om de aanbevelingen over te nemen en door 
te voeren. Daarbij is ook de schriftelijke opmerking vanuit Westerveld relevant of het dan ook 
nog zo moet gaan zoals het nu gaat, de GGD als hoofdaannemer en ABO Jeugd die over de 
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inhoud gaat (zie tekst onder besluit) . Maar kunnen we GGD Drenthe laten wachten tot e.e.a. 
bestuurlijk rond is of gaan we door met de pilots? Het voorstel geeft aan door te gaan. 
 
De heer Ririhena geeft aan voor doorontwikkeling te zijn, mits ABO Jeugd ook akkoord is.  
Hij zou het proces graag parallel willen laten lopen. Mevrouw Van Tongeren sluit zich hier bij 
aan. De heer Meijer merkt op dat het in oktober bij ABO Jeugd, besluitvormend op de agenda 
staat. 
 
De heer Tuit spreekt zijn complimenten uit voor het stuk. In de toekomst is het belangrijk dat 
ABO Jeugd eerst zijn inhoudelijke visie geeft en het daarna naar het AB GGD gaat qua budget en 
financiën. De voorzitter geeft aan dat dit de governance discussie is. 
 
De heer Turksma is blij met de rapportage, maar ziet het nog graag aangevuld met de planning 
van het laatste jaar en een financieel overzicht per pilot van het laatste jaar. Nu moeten eigenlijk 
overal in Drenthe de pilots geïmplementeerd worden om VTD daarna de andere rol te geven. 
Het bevreemdt de heer Turksma dat de VTD al in januari 2024 overgaat. Hij spreekt hier zijn zorg 
over uit. 
 
Mevrouw Waaijer geeft aan dat de transformatie al volop gaande is, zij het nu nog met een 
beperkte groep. We streven er naar dat iedereen uiteindelijk werkt zoals beoogd. Dat gaat niet 
in een jaar, dat moet gedoseerd en gefaseerd. Belangrijk dat er bestuurlijk ruimte voor wordt 
gegeven en het wordt gefaciliteerd. Als de Drentse gemeenten dit willen moet er een gedegen 
implementatieplan op worden gezet dat goed verbonden is met de ontwikkelingen die er 
spelen. 
 
Mevrouw Houwing vraagt of er op basis van de uitkomst ABO Jeugd niet tot een gezamenlijk 
standpunt kan worden gekomen. De voorzitter geeft aan dat het zo zou moeten kunnen. De 
GGD levert echter een dienst, met inkomsten en kan zich niet kan gaan verantwoorden voor iets 
waar ze niet over de inhoud gaat. De voorzitter hecht in deze aan bestuurlijke scheiden op dit 
moment. Mevrouw Houwing geeft aan dat dat lastig is, het verhaal van de voorzitter is helder. 
 
De heer Broekema geeft aan dat er snel stappen gezet moeten worden over de governance.  
ABO Jeugd pakt de inhoud in oktober op. Eens met de voorzitter dat er duidelijkheid moet 
komen over wie waar over gaat. Het als ABO Jeugd lid deelnemen aan de vergadering is zinvol 
en duidelijk. 
 
Dit vraagt van het AB GGD op dit moment een besluit. 

 
De voorzitter geeft aan dat het DB het AB voorstelt, vanuit de GGD rol, deze weg in te gaan en 
hoopt dat ABO Jeugd het ook zo ziet. 
 
De voorzitter dankt mevrouw Van der Weele en mevrouw Waaijer alsmede de ABO Jeugd leden. 
 

 Besluit | Het AB besluit conform het onderstaande: 
 
1. Kennis te nemen van de eindrapportage ‘Iedere vooruitgang begint bij een eerste stap’, 

evaluatie van de pilotprojecten in het kader van de implementatie regiovisie Geweld hoort 
nergens thuis; 

2. De aanbevelingen zoals genoemd in hoofdstuk 6 van de eindrapportage over te nemen. 
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Schriftelijk opmerking van de heer Boonstra: 
Voor agenda punt 12 Terugkoppeling evaluatie pilots GHNT wil ik graag een schriftelijke 
opmerking maken. In de aanbeveling van het voorstel staat: 
  
“Om recht te doen aan wat nu al is ontwikkeld en wordt gedaan, is het aanbevolen om de werkwijze in de 
pilots voort te zetten in de gemeenten waar deze pilots lopen en daarna gefaseerd verder uit te rollen in de 
overige gemeenten. Daarnaast is het van belang dat wordt toegewerkt naar werkprocessen die regionaal 
gelijkluidend worden ingezet en als kader dienen waarbinnen de couleur locale wordt aangebracht. Om de 
implementatie in Drenthe, rekening houdend met de couleur locale, vorm te geven is net als in de pilots 
een lerende omgeving nodig.” 

  
Ik wil mijn zorgen uitspreken over de regie en de monitoring van de praktische dagelijkse praktijk 
die gaat ontstaan bij de implementatie van deze pilots. Het gaat wat ons betreft om dat er een 
praktijk ontstaat die werkt, laagdrempelig is en niet is dichtgetimmerd met procedures en 
protocollen. Wat betreft de besluitvorming en eindregie; deze vindt nu verdeeld plaats via het 
ABO Jeugd (inhoud) en het AB GGD (financiën). Is het de wenselijke situatie om deze verdeling 
aan te houden en, zo ja, hoe gaat de afstemming tussen beide organen er in de toekomst uit 
zien? 

 
Mevrouw Van der Weele, mevrouw Waaijer en de heer Broekema verlaten de vergadering 
 
7. 1e viermaandsrapportage GGD Drenthe 2023 
  
 Besluit | Het AB besluit conform het onderstaande: 
 

1. Kennis nemen van de Eerste viermaandsrapportage 2023; 
2. De bijbehorende begrotingswijziging (opgenomen in de eerste viermaandsrapportage) 

vast te stellen. 
 

 De bestuursrapportage VTD t/m april 2023 wordt voor kennisgeving aangenomen. 
 

8. Begrotingswijziging 2023 
De  zienswijzen van de gemeenten hebben geen aanleiding gegeven tot aanpassing van de 
begrotingswijziging. 

 
 Besluit | Het AB besluit conform het onderstaande: 
 Het Algemeen Bestuur stelt de begrotingswijziging 2023 vast.  
 

9. Ontwerpbegroting 2024, inclusief meerjarenraming 2024 - 2027: 
De  zienswijzen van de gemeenten hebben geen aanleiding gegeven tot aanpassing van de 
ontwerpbegroting. 
 

 Besluit | Het AB besluit conform het onderstaande: 
 Het Algemeen Bestuur stelt de beleidsbegroting 2024, inclusief  
 meerjarenraming 2024 - 2027 vast.  
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10. Financiële verordening GGD en VRD 
 
 Besluit | Het AB besluit conform het voorstel: 
 Vaststellen van de Financiële verordening GGD Drenthe en VRD. 

11. Verslag archivaris 2022 
 
 Besluit | Het AB besluit conform het voorstel: 
 Kennisnemen van het Verslag van de archivaris over 2022 en de acties die door de VRD/GGD  
 worden ondernomen naar aanleiding van de aanbevelingen.  
 
13. Vergaderplanning 2024 
 De vergaderplanning 2024 wordt vastgesteld. 
 
14. Rondvraag 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
 

15. Sluiting 
 De voorzitter dankt de heer Kox voor zijn inzet in de afgelopen jaren. 
 De voorzitter dankt de overige aanwezigen en sluit de vergadering. 
 
 
Concept verslag : 13 september 2023 
Verslag vastgesteld : 20 december 2023 


